
آرمان ملی: فدراسیون فوتبال سال گذشته 
که جرائم پرسپولیس و استقلال  کرد  اعلام 
به حساب هیات فوتبال استان سیستان و 
بلوچستان واریز خواهد شد، اما با گذشت 
ماه ها و به گفته مسئولان این استان هنوز این 

اتفاق رخ نداده است. 
   وضعیت فوتبال سیستان 

سابق  رئیس  سیدالحسینی  سیدسعید 
هیات فوتبال استان سیستان و بلوچستان 
در خصوص وضعیت فوتبال این استان گفت: 
ما تنها استانی در کشور هستیم که در این 
گذشته تمام مسابقات  هفت، هشت سال 
در همه رده های سنی را رایگان برگزار کردیم. 
هیات ما از این سیستم چیزی به اسم درآمد 
برایش معنا و مفهومی نداشت. یا بازیكنانی 
که می فرستادیم به خارج از استان، شامل 100 
تا 120 بازیكن در فوتبال ساحلی، فوتسال و... 
. شما می توانید  که رفتند به استان های دیگر
سوال کنید یك ریال از بازیكنان تحت عنوان 
مبلغ خروجی نگرفتیم. تازه یك چیزی هم در 
جیب آن بازیكن می گذاشتیم، می گفتیم برو و 
آینده بهتری داشته باش. در این شرایط حس 
تنهایی به شما دست می دهد. می خواهی 
چه کار کنی وقتی یك باشگاه درست و حسابی 
کتور و  نداری؟ حالا من فولاد و گل گهر و ترا
پرسپولیس و استقلال را نمی خواهم مقایسه 
کنم. یك باشگاه معمولی که بتواند به 20 تا از 

بچه های ما کمك کند. 
   دیدار تاج 

گر نگوییم  استان سیستان و بلوچستان، ا
محروم ترین، یكی از محروم ترین استان های 
دلیل  همین  به  که  می رود  شمار  به  کشور 
بسیاری از استعدادهای ورزش این استان 
معمولا در استان های دیگر شانس پیشرفت 
و دیده شدن پیدا می کنند. نمونه بارز این 
ادعا هم مسعود ریگی هافبک این روزهای 
پرسپولیس است که از جمله مهاجران زاهدانی 
به مشهد به شمار می رود. در همین زمینه 
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال مهر ماه 
سال گذشته و پس از مجمع انتخاباتی هیات 
کرد:  و بلوچستان عنوان  فوتبال سیستان 
»متاسفانه به صورت کلی در سطح استان، 
دو زمین چمن وجود دارد که این دو زمین 
شده اند.  منتقل  خصوصی  بخش  به  هم 

بدین ترتیب، تیم فوتبالی که به استان منتقل 
شده جهت تمرین و حضور در مسابقات با 
محدودیت های زیادی روبه رو شده که این 
موضوع باعث ناراحتی خانواده فوتبال است.« 
وی افزود: »این بحران در فضای فوتسال هم 
وجود دارد. به شكلی که در مجمع از سوی 
ح شد تنها سالن  رئیس هیات سراوان مطر
و  به بخش خصوصی منتقل شده  موجود 
بازیكنان تیم برای تمرین خود، باید نفری 40 تا 
60 هزار تومان از جیب بدهند تا تمرین کنند! 
کننده ای  نگران  وضعیت  هم  موضوع  این 
است.« رئیس فدراسیون همچنین با تقدیر 
نسبت به توسعه فوتبال ساحلی در سیستان 
و بلوچستان، ابراز امیدواری کرد که این روند 
در آینده با برنامه ریزی و جدیت بیشتر تداوم 
یابد. در همین حال، رئیس فدراسیون فوتبال 
پنج شنبه شب هم در دیدار با کرمی، استاندار 
سیستان و بلوچستان از وی خواست چالش 
مربوط به زمین های چمن و همچنین سالن 
فوتسال را برای حضور اعضای خانواده فوتبال 
استان رفع کند تا تیم های باشگاهی بدون 
مشكل از ظرفیت های موجود در این زمینه 
استاندار  از  همچنین  تاج  شوند.  بهره مند 
که  کرد  درخواست  بلوچستان  و  سیستان 
وضعیت اداره و مدیریت باشگاه فوتبال لیگ 
کرمی  دسته سومی استان مشخص شود و 
استاندار سیستان و بلوچستان در این نشست 
فدراسیون  رئیس  همراهی  از  تقدیر  ضمن 
که دو موضوع حامی  فوتبال اظهار داشت 
مالی و اسپانسرینگ تیم فوتبال و همچنین 

مبحث مربوط به بازگشت زمین ها و سالن ها 
به باشگاه ها با پیگیری ویژه استانداری محقق 

خواهد شد. 
   انتقاد از فدراسیون 

کبری، رئیس هیات فوتبال استان  محمد ا
سیستان و بلوچستان در گفت وگو با ایسنا 
گفت:  درباره شرایط نامناسب این استان 
که  گفت  شد  انتخاب  که  زمانی  تاج  آقای 
جرائم پرسپولیس و استقلال را که 400 میلیارد 
بلوچستان  و  سیستان  به  می شود  تومان 
خواهیم داد. ما ذوق کردیم که خداروشكر 
کنیم اما یک  می توانیم مشكلاتمان را حل 
کبری با بیان  ریال هم به ما پرداخت نشد. ا
کار می کند  رایگان  که  استانی  اینكه »تنها 
سیستان و بلوچستان است.« ادامه داد: 
بالاترین مبلغی که فدراسیون فوتبال به ما 
کمک کرده ۹0 میلیون تومان بوده است. به 
آقای بهاروند گفتم که ما را با شیراز، مازندران یا 
تهران مقایسه نكن. به برخی شهرها پرداختی 
۳00 میلیون تومانی داشتند در صورتی که باید 
برعكس باشد. برخی شهرها اسپانسرهای 
به  که  بود  این  شعارشان  دارند.  زیادی 
کمک می کنیم تا  کم برخوردار  استان های 
برخوردار شوند. ما تیم فوتسال خود را به زرند 
فرستادیم، نمی توانیم که کاسه گدایی دست 
بگیریم. رئیس هیات فوتبال استان سیستان 
و بلوچستان افزود: بخش اداری ما یک میز و 
صندلی درست ندارد، سیستم و سامانه که 
کثرا طبیعی هستند،  بماند. زمین های ما ا
خواستیم به ما دستگاه چمن زن بدهند تا 

کبری با بیان  بازی برگزار کنیم اما ندادند. ا
گویی اراده ای برای حل مشكلات  اینكه »
این استان وجود ندارد« گفت: وضع اداره 
ورزش و جوانان از ما هم بدتر است. مسابقات 
نونهالان را برگزار کردیم ولی در تهیه غذای آنها 
به مشكل برخوردیم. حتی در برگزاری لیگ 
هم مشكل داریم و خواستار کمک مسئولان 
هستیم اما متاسفانه اراده ای برای این کار 

وجود ندارد. 
   فلاش بک 

عزیزی خادم در زمان حضور در فدراسیون 
تقسیم  و  امكانات  تهیه  به دنبال  فوتبال 
کشور از جمله  آن بین استان های محروم 
سیستان بلوچستان بود تا جایی که نماینده 
سیستان در مجمع فدراسیون فوتبال در 
کرد.  اعتراض  خصوص عزل عزیزی خادم 
حسینی به عزل عزیزی خادم اعتراض کرد 
و قصد داشت به زبان انگلسی دو سوال از 
نمایندگان  ای اف سی و فیفا درباره برکناری 
ح کند که با تذکر مواجه  عزیزی خادم مطر
شد که آنها صرفاً  ناظر هستند. اما نماینده 
سیستان در فدراسیون فوتبال گفت: به فرض 
آنها حق صحبت کردن ندارند، حق شنیدن 
که دارند. بعد از این موضوع به او گفته شد 
که سوالاتش به زبان فارسی پرسیده شود تا 
اعضای مجمع هم در جریان آن قرار بگیرند و 
مترجم آنها را برای ناظر ترجمه کند که نماینده 
سیستان در جواب این جمله گفت : »من به 
مترجم اعتمادی ندارم. خواهشم این است 
کسی اساسنامه را مطالعه نكرده است،  که 
صحبت نكند. هیات رئیسه عزیزی خادم 
را عزل کرد اما دلایل آن را به مجمع توضیح 
نداده است و تنها عزل او را به رای گذاشته اند. 
با بعضی دوستآنكه صحبت می کنیم نظرشان 
این است که کل اعضای هیات رئیسه نباشند. 
چرا؟ برای اینكه تصمیماتی می گیرند با مجمع 
مشورت نمی کنند. آنها نمایندگان ما هستند 
اما با ما مشورت نمی کنند. آقای کامرانی فر 
شما و عزیزان هیات رئیسه خیلی زحمت 
که خودتان  اینطوری نیست  اما  کشیدید، 
تصمیم بگیرید.« وی افزود: این جلسه شما 
شما  نداشت.  موقت  عزل  از  نشانی  هیچ 
گرفته بودید و از طریق  تصمیم خودتان را 
مجمع می خواستید به آن رسمیت ببخشید. 
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تفاوت مدیریت عزیزی خادم و مهدی تاج 

تنها مثل فوتبال سیستان و بلوچستان 

محمد بنا سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی 
یو و توکیو  ایران در سه المپیک لندن، ر
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی ایران بود 
و در پاریس جای خود را به حسن رنگرز 
داد، با انتشار یک استوری به تمجید از 
بیگری او را  حسن یزدانی پرداخت و مر

یک افتخار دانسته است. 
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کارشناس  حسین چرخابی پیشكسوت و 
فوتبال در مورد وضعیت سپاهان در این روزها 

صحبت کرد. 
دیدار  نتیجه  خصوص  در  شما  نظر   
سپاهان اصفهان با شباب الاهلی و حذف 

این تیم چیست؟
 تیم الشباب الاهلی امارات تیم متوسط آسیا 
است. ما یكسری اشتباهاتی در فوتبالمان داریم 
که هیچوقت هم نمی خواهیم آنها را اصلاح کنیم. 
باخت سپاهان یک طرف اینكه اماراتی ها زمین ما 
را نیز دیدند یک طرف. ورزشگاه نقش جهان یكی 
از بهترین و زیباترین ورزشگاه های ایران از نظر 
ساختار است اما چمن ورزشگاه به شكلی بود که 
من حس می کردم تلویزیون می خواهد جغرافیا 
تدریس کند و چمن استادیوم هم کره زمین 
است که پستی و بلندی آن را نشان می دهد. 
اما این مورد بهانه ای برای سپاهان نمی شود. 
زمین هرشكلی که برای سپاهان بود، برای شباب 
الاهلی هم بود. همان طور که گل اول سپاهان 
نیز به دلیل ناهمواری زمین تغییر مسیر داد و 
به ثمر نشست. ما در فوتبال یک کارفرما داریم 
که در بازی روز سه شنبه سپاهان بوده و یک 
مهندس داریم که مورایس بوده و ابزاری داریم 

که بازیكنان هستند. 
چگونه  را  سپاهان  سرمربی  عملکرد   

ارزیابی می کنید؟
 باشگاه سپاهان هرچه که مورایس خواست 
برایش آماده کرد. مورایس دست روی بهترین 
و  گذاشت  برتر  گذشته لیگ  بازیكنان فصل 
همه آنها جذب شدند. از آلومینیوم، لیموچی 
را گرفت از استقلال حردانی را گرفت، از استقلال 
خوزستان ناجی آنها یعنی آقایی پور را گرفت و 
آنها را جایگزین بازیكنان خلاقی مانند زکی پور 
کتیكی  و رضاییان کرد که بهترین بازیكنان تا
مورایس بودند و برای بازیكنی مانند مغانلو 
فرصت خلق می کردند. همه آنها را ازدست دادند 
اما بهترین هارا نیز جایگزین کردند اما مورایس 
نتوانست از اینها استفاده کند و آنها را با یكدیگر 
که مورایس تمایل به  کند. زمانی  هماهنگ 
رفتن داشت نباید مزاحمش می شدند. قرارداد 
مورایس سه ساله است با این تبصره که هر کدام از 
طرفین بخواهد قطع همكاری کند باید خسارتی 
گر سپاهان مورایس را کنار می گذاشت،  را بپردازد. ا
گر مورایس  باشگاه باید خسارتی را می پرداخت و ا
نیز دیگر تمایل به همكاری نداشت باید خسارت 
می پرداخت. بهتر بود زمانی که می خواست برود 
با او قطع همكاری می شد تا حداقل باشگاه 

خسارتی را نپردازد.

چرخابی: 
سپاهان هرچه که 
مورایس خواست

 آماده کرد

برابر   برتری  با  فرانسه  والیبال  تیم ملی   
لهستان قهرمان المپیک شد. در دیدار نهایی 
والیبال المپیک 2024، فرانسه و لهستان به 
مصاف هم رفتند که این دیدار با برتری ۳ سته 
فرانسه به پایان رسید. فرانسه در ست نخست 
2۵ بر 1۹ و در ادامه 2۸ بر 20 به برتری رسید. در 
ست سوم فرانسه نمایش عالی خودش را در 
گران ادامه داد و 2۵ بر 2۳ به برتری  حضور تماشا
رسید تا این دیدار با برتری فرانسه به پایان برسد. 
فرانسه در المپیک دوره قبل نیز توانسته بود 
کنون از عنوان قهرمانی  قهرمان المپیک شود و ا

دفاع کرد. 
 تنیسور آلمانی شماره 4 جهان درباره 
شرایط زندگی در دهكده المپیک در بازی های 
2024 پاریس صحبت کرد. به گزارش تنیس چنل؛ 
الكساندر زورف درباره شرایط زندگی در دهكده 
المپیک تابستانی پاریس گفت: متأسفانه باید 
این را اعتراف کنم که دهكده المپیک پاریس 
زیرا  زندگی می کردیم،  آنجا  نبود. ما  بهترین 
فدراسیون ما این طور می خواست. این تنیسور 
آلمانی شماره 4 جهان در ادامه اظهار داشت: 
مشكلات تغذیه و شرایط بد خواب وجود داشت. 
اتاق ها هم تهویه هوا نداشتند که برای من کمی 
کی  سخت بود اما برای همه همین طور بود که شا
نیستم. به همین دلیل فكر می کنم توکیو خیلی 
بهتر بود و سازماندهی مسابقات بهتری هم 
داشت. با این حال، حضور در دهكده با همه 
ورزشكاران تجربه شگفت انگیزی بود و بازگشت به 
دهكده المپیک خوب بود. برنده شدن همیشه 
سرگرم کننده ترین قسمت المپیک است و این بار 

نتوانستم برنده شوم. 
 ما لانگ، ششمین طلای خود در بازیهای 
المپیک را در پایتخت فرانسه به دست آورد تا 
موفق ترین چینی در تاریخ این رقابت ها شود. 
ما لانگ ۳۵ ساله به رفتن فكر می کند، اما صدها 
میلیون هوادار او از ابرقهرمان ملی شان التماس 
می کنند که اعجوبه تنیس روی میز چهار سال 
دیگر بماند. تنیس روی میز در چین خلاصه 
شده است. به نظر می رسد بدون اغراق می توان 
او را محبوب ترین ورزشكار چین در دهه اخیر 
نامید. قبل از بازی های پاریس، فدراسیون 
 GOAT لقب )ITTF( بین المللی تنیس روی میز
را به بازیكن ۳۵ ساله چینی اعطا کرد، یعنی او را 
بهترین بازیكن تمام دوران نامید. شش مدال 
طلای او در المپیک باعث می شود تا ما لانگ 
بدون رقیب بهترین بازیكن تنیس روی میز تاریخ 
شود. او همچنین 14 بار قهرمان جهان شده و 
مهمتر از آن، سه بار در انفرادی طلا کسب کرده 
و در المپیک هر جا که مسابقه داده مدال طلا 
کنون در صدر فهرست  گرفته است! ما لانگ ا
پرافتخارترین قهرمانان المپیک کشور چین قرار 

گرفته است. 

المپیک2024

دیدگـاه

کوتاه
ایلنا: پرسپولیس که ابتدا قرار بود در تابستان به اردوی 
هلند برود، سرانجام راهی ترکیه شد و طی 10 روز حواشی 
خ ها بابت بازی هاب دوستانه و محل  عجیبی پیدامون سر
اردوی شان وجود داشت. بادامكی در مورد حواشی اردوی 
پرسپولیس در ترکیه کا گفته می شد مكان برگزاری اردو کنار 
محل اسكان بازیكنان گاو و گوسفند رفت و آمد می کردند 
عنوان کرد: در مورد مكان برگزاری اردو هم واقعا نمی دانم چرا 
بعضی شیطنت می کنند. ما در یک مكان زیبا و خوش آب و هوا 
اردو داشتیم. محل اسكان تیم با محل تمرین 20 دقیقه فاصله 
بود. کمپ های تمرینی در ترکیه همه در مناطق روستایی 
است و رفت و آمد گاو و گوسفند هم در فضای باز طبیعی 
است. او ادامه داد: ضمن اینكه این گاو و گوسفندی که از 
آن صحبت می کنند نزدیک به 600 متر دور از محل هتل بود. 
من احساس می کنم برخی از این صحبت ها و اخبار شیطنت 
است. او در خصوص بازی با تیمی که اسم آن اشتباهی عنوان 
شد و به جای بیكوز اسپور با تیم غیرحرفه ای آفریقایی بازی 
کردند گفت: هر باشگاهی که در ترکیه اردو برگزار می کند به 
صورت پكیجی است. در پكیج اردوی پرسپولیس هم چند 
بازی دوستانه در نظر گرفته شده بود. این کار را هم یک گروه 
هماهنگ کننده انجام داده و ربطی به عوامل باشگاه ندارد. 
تنها اشتباه هم اعلام تیم بوده است. من هم از اینكه چنین 
اشتباهی رخ داده ناراحتم و توقع چنین چیزی را نداشتیم اما 
این طور هم نبود که نسبت به این موضوع بی تفاوت باشیم. 

ایسنا: رئیس هیات فوتبال استان قزوین می گوید استقلال 
برای میزبانی در ورزشگاه سردار آزادگان درخواست نداده 
است. لیگ برتر فوتبال ایران از روز پنجشنبه )2۵ مرداد( آغاز 
خواهد شد. استقلال روز جمعه در قزوین مهمان شمس آذر 
خواهد بود. استقلال در هفته دوم باید به مصاف ملوان برود 
کنون ورزشگاهی که می خواهد در آن میزبانی کند را  اما تا
معرفی نكرده است. گمانه زنی هایی درباره میزبانی استقلال 
که حسین  در ورزشگاه سردار آزادگان قزوین شده بود 
باجیوند، رئیس هیات فوتبال استان قزوین به خبرنگار 
ایسنا گفت: استقلال برای میزبانی در ورزشگاه سردار آزادگان 
درخواستی نداشته است. هیچ صحبتی با ما نشده است. 
باشگاه ها باید درخواست خود را هرچه زودتر به ما اعلام کنند 

تا بتوانیم مجوز شورای تامین را اخذ کنیم. 

بیــنالمــلل
  طبق اعلام پپ گواردیولا منچسترسیتی در ادامه نقل و 
انتقالات تابستانی با یک مهاجم جدید قرارداد امضا خواهد 
کرد. منچسترسیتی فعالیت زیادی در فصل نقل و انتقالات 
تابستانی نداشت. این در حالی است که فصل قبل توانست 
قهرمانی در لیگ برتر را به دست آورد. پپ گواردیولا، سرمربی 
سیتیزن ها، پیش از این اعلام کرد که تیمش در تابستان 
بازیكن جدیدی را جذب نخواهد کرد، اما جدایی جولیان 
آلوارز باعث شده تا این سرمربی اسپانیایی تغییر نظر دهد. 
به نوشته اسپورت، گواردیولا اعلام کرد که سیتی در ادامه 
نقل و انتقالات تابستانی با یک مهاجم جدید قرارداد امضا 
خواهد کرد. او گفت: بله ما یک مهاجم جدید می خواهیم. 
هالند فصل بعد این توانایی را ندارد که در همه بازی ها ۹0 
دقیقه بازی کند و به همین خاطر نیاز به یک مهاجم جدید 
داریم. با این جدول دیوانه واری که داریم نیاز به جذب یک 
مهاجم جدید است. گواردیولا درباره آرسنال، جدی ترین 
رقیب سیتی در فصل قبل و فصل پیش رو، گفت: بازی 
اخیر آرسنال و لورکوزن را نگاه کردم. آرسنال فصل به فصل 
در حال بهترشدن است و رقابت با این تیم سخت تر شده 
است. آنها زیبا بازی می کنند. سال به سال بازی با آرسنال 
سخت تر می شود. سرمربی سیتی همچنین پیش بینی کرد 

منچستریونایتد به روزهای اوجش برگردد. 

ع   غیرقانونی است دقیقی: قرارداد  ملوان  با    زار
سعید دقیقی سرمربی سابق ملوان خبر 
و  کرد  تكذیب  را  آذر  شمس  به  بازگشتش 
گفت که در حال حاضر پیگیر قراردادش با 
ملوان است و به شمس آذر نمی رود. سعید 
آذر  شمس  گذشته  فصل  سرمربی  دقیقی 
که پس از برگزاری جلسات متعدد چند روزه 
با احمد دنیامالی، رئیس مجمع ملوان با 
عقد قراردادی به این باشگاه پیوسته بود با 
پیام رامبد رشیدی، سرپرست مدیر عاملی 
باشگاه مبنی بر تامین نشدن منابع مالی 
روبه رو شد. او به مدیران باشگاه زمان داد که 
تا 1۸ مرداد اقدام به جذب بازیكن و اسپانسر 
کنند و طبق بندی که در قراردادش وجود 

داشت، اعلام کرد که در صورت عمل نكردن 
مدیران ملوان به تعهدات خود، بر مبنای 
قراراداد فی مابین عمل خواهد کرد. سرمربی 
سابق ملوان 16 مرداد پس از تمرین ملوان به 
بازیكنان و هواداران تیم اعلام کرد که منتظر 
تصمیمات باشگاه است و در همین حال، با 
تصمیم هیات مدیره جای خود را به مازیار 
ع داد تا بازیكن سابق پرسپولیس و ملوان  زار
بار دیگر روی نیمكت ملوان بنشیند. طبق 
دقیقی  سعید  که  می شد  گفته  شنیده ها 
کره با شمس آذر قزوین است  در حال مذا
تا به این تیم برگردد ولی او به ایسنا گفت: 
تمام اخبار مبنی بر حضورم در شمس آذر 

ع  کذب است. باشگاه شمس آذر با مازیار زار
گویا مدیران ملوان به  اما  قرارداد داشت 
دنبال بازگشت او و اسپانسر بودند و حضورش 
در نیمكت ملوان برنامه ریزی شده بود و 
در نهایت این سرمربی به ملوان بازگشت. 
دقیقی در خصوص جدایی اش ازملوان گفت: 
قراردادم را با باشگاه ملوان فسخ نكرده ام. 10 
روز قبل این کار را پیش بینی می کردم و به 
احمد دنیامالی به صورت پیامكی و شفاهی 
گر چنین تصمیمی دارید با هم  اعلام کردم که ا
شفاف باشیم. البته او در پیامک از من طلب 
ح  که مطر کرد ولی دقیقا مباحثی  حلالیت 
کرده بودم اتفاق افتاد. در حال حاضر با ملوان 

ع  قرارداد دارم و هرگونه عقد قرارداد با مازیار زار
غیرقانونی است و پیگیر حق و حقوق خودم و 
همكارانم در مراجع قضائی فدراسیون فوتبال 
هستم. وی در خصوص مقصد بعدی خود 
گفت: در حال حاضر پیگیر قراردادم هستم 
و باید دید با توجه به کم لطفی آنها مراجع 
قضائی و انضباطی فدراسیون فوتبال چه 
تصمیمی می گیرند. من تمام وجودم را برای 
موفقیت ملوان گذاشتم ولی کم لطفی دیدم. 
الان هم آرزوی بهترین ها برای ملوان و مردم 
انزلی و کادر فنی جدید دارم ولی این رفتار در 
حق کادر فنی ما شایسته نبود و این رفتار تلخ 

همیشه در ذهنمان خواهد ماند. 

کتور  سعید مظفری زاده سرپرست باشگاه ترا
برخلاف ادعای مدیرکل ورزش و جوانان استان 
که به هیچ وجه  کرد  آذربایجان شرقی اعلام 
خمس مانع تعویض چمن ورزشگاه یادگار امام 

)ره( تبریز نبود. 
    آماده سازی ورزشگاه یادگار

گفت و گو با تسنیم  سعید مظفری زاده در 
درباره آماده سازی ورزشگاه یادگار امام )ره( 
تبریز برای شروع لیگ برتر عنوان کرد: جا دارد 
قبل از هر موضوعی، از تلاش ها و همكاری های 
اداره کل ورزش و جوانان و سایر مسئولان برای 
آماده سازی ورزشگاه یادگار جهت میزبانی از 

بازی های فصل جدید، قدردانی کنم. 
کنش     وا

کنش به اظهارات مدیرکل ورزش و  وی در وا
جوانان آذربایجان شرقی مبنی بر اینكه »خمس 
اجازه تعویض چمن ورزشگاه یادگار امام )ره( را 
نداد«، گفت: در دنیای امروز که فضای مجازی 
دسترسی به آرشیو و مرور اتفاقات گذشته را 
تسهیل کرده، بیان این صحبت ها، واقعیت ها 
را تغییر نخواهد داد، همه می دانند خمس از 
بدو ورود به فوتبال کشورمان از وضعیت چمن 

ورزشگاه یادگار امام)ره( گلایه داشت که متأسفانه 
کید مسئولان ارشد استان  به رغم پیگیری و تا
و تخصیص اعتبار لازم از سوی وزارت ورزش، 
کنون اقدام موثری در این زمینه صورت نگرفته  تا
کتور ادامه داد: گلایه  است. سرپرست باشگاه ترا
خمس در فصل گذشته هم ادامه داشت و حتی 
شهید آیت ا... آل هاشم )ره( نیز در خطبه های 
نماز جمعه خواستار رسیدگی به موضوع شد تا 
اینكه سرانجام اداره کل ورزش و جوانان اعلام کرد 
در دو  مقطع زمانی فروردین یا شهریور امكان آغاز 
عملیات تعویض چمن وجود دارد. با این حال 
آقای ستوده نژاد ضمن اعلام آمادگی برای اجرای 
این امر در فروردین ماه، به همراه مسئولان 
استان یادآور شدند که در صورت آغاز عملیات، 
کتور باید در  ترا پایانی  بازی های هفته های 
استادیوم سردار شهید سلیمانی )بنیان دیزل( 
بدون حضور هواداران برگزار شود که باتوجه به 
اهمیت حضور هواداران، باشگاه با این موضوع 

مخالفت کرد. 
   انتقاد ها 

مظفری زاده خاطرنشان کرد: مدیرکل ورزش 
و جوانان خواستار اعلام این موضوع از طرف 

خِمس شد تا انتقادها و فشار اذهان عمومی 
از این کار  آقای خِمس  کاهش یابد اما  کمی 
کید داشت اما  اجتناب کرد و بر موضع قبلی تا
مدیریت باشگاه پیرو درخواست مسئولان با 
صدور اطلاعیه ای در تاریخ 1۳ اسفندماه با 
پیشنهاد اداره  ورزش و جوانان برای تعویق 
زمان تعویض چمن ورزشگاه یادگار امام )ره( 
به شهریورماه، صرفاً به جهت محروم نشدن از 
حضور هواداران، موافقت کرد. سرپرست باشگاه 
کتور یادآور شد: طبق اطلاعیه  مذکور نه تنها  ترا
آقای خمس، بلكه باشگاه نیز هیچ گاه مانع 
تعویض چمن نبوده؛ بلكه موکول شدن موضوع 
به پایان فصل نظر خود مسئولان بود. مدیرعامل 
و سرمربی وقت بارها پیگیر بهبود وضعیت چمن 
این ورزشگاه بودند و حالا که این عزیزان در 
باشگاه حضور ندارند، مقصر معرفی کردن آنان 

درست نیست. 
   وضعیت بحرانی چمن

داشت  اعتقاد  خمس  اینكه  بیان  با  وی 
وضعیت بحرانی چمن یادگار امام )ره( در فصل 
سرما عیان می شود، ادامه داد: با توجه به اقلیم 
منطقه، چمن ورزشگاه در فصل سرما و بارش 

برف و باران دچار مشكل می شود، با توجه به 
که اقدام  کید داشت  این موضوع خمس تا
که آغاز فصل  به تعویض چمن در فروردین 
بهار است و در حالت طبیعی چمن وضعیت 
قابل قبولی دارد، توجیهی ندارد و از سوی 
دیگر حضور هواداران برای تیم امری حیاتی 
کید کرد: متاسفانه برخی   است. مظفری  زاده تأ
از عزیزان با اظهار نظر های خلاف واقع، فرار 
کنون زمینه برای  رو به جلو می کنند تا از هم ا
توجیه انتقادها و اعتراض های احتمالی به 
را فراهم  کیفیت چمن در  ماه های پیش رو 
کید بر اینكه  کتور با تا کنند. سرپرست باشگاه ترا
مسئولیت حفظ و نگهداری ورزشگاه یادگار 
امام)ره( بر عهده اداره کل ورزش و جوانان است، 
اظهار داشت: ما همواره قدردان تلاش های 
عزیزان هستیم و در برهه های مختلف در حد 
توان برای کمک به بهبود وضعیت و رفع نواقص 
در کنار اداره کل بوده ایم و حتی با مساعدت 
و  امكانات  تمامی  باشگاه،  محترم  مالک 
کارشناسان استادیوم  تجهیزات و به همراه 
خودمان و شرکت های تابعه گروه را در اختیار 

مسئولان ورزشگاه قرار داده ایم. 

ضعف مدیریت سرخابی ها تمامی ندارد 

پرسپولیس برای آنكه مدعی اول بماند نیاز به بازیكنانی 
دارد که در قواره و نام بزرگ این تیم باشند. این موضوع در مورد 
استقلال هم وجود دارد و هر گاه این تیم ها موفق بودند یعنی 
آدم هایی در اندازه نام شان مسئولیت بازیكن، مربی و مدیر را 
بر عهده داشتند. گاریدو مربی جدیدی در فوتبال ایران است، 
گر در ابتدای  نیاز دارد تا شناخت پیدا کند، باید به او زمان داد و ا
راه نتیجه مطلوب را نگرفت از تصمیم های عجولانه صرف نظر 
کرد. بعد از هفته پنجم می توان درباره کیفیت پرسپولیس با 
سرمربیگری گاریدو نظر داد. بازیكنانی که از پرسپولیس رفتند و 
بهانه آنها عدم توجه به خواسته های شان بود، چون پیشنهاد 
بهتری داشتند، تصمیم درستی نگرفتند. زمانه تغییر کرده و 
پول های خوبی به فوتبالیست ها داده می شود. محبوبیت و 
شهرتی که در پرسپولیس است در تیم های دیگر به آنها داده 
نمی شود. ستاره هایی در پرسپولیس بازی می کردند که نام شان 
در تاریخ این باشگاه می درخشد. پرسپولیس بدون آنها هم 
قهرمان شده، پس این نفراتی که رفتند هم بدانند که پرسپولیس 
گر مدعی شدند که می خواهند در تیم  باز هم قهرمانی می آورد. ا
جدیدشان قهرمانی بیاورند، این گوی و این میدان، بسم ا...، عیار 
خود را در تیم جدیدشان نشان دهند. پرسپولیس بازیكن ساز 
است و خیلی ها با حضور در این تیم مطرح شدند. هیچ اتحادی 
برای ترک تیم یا مسائلی دیگر نمی تواند مانع قهرمانی پرسپولیس 
شود. اتفاقاً ادعای قهرمانی بازیكن سابق به تیم انگیزه می دهد 
تا تلاش بیشتری برای تكرار قهرمانی کند. ضعف مدیریت تمامی 
ندارد و همیشه بوده است. استقلال هم نمی تواند در تهران 
میزبانی کند. وقتی به فكر پرطرفدارترین تیم های ما نیستند، 
نباید انتظار داشته باشیم برای دیگر تیم ها دلسوزی شود. به 
گر می خواستند ورزشگاه آزادی را نوسازی کنند این کار را  خدا ا
می کردند. متأسفم برای این فوتبال که بهترین تیم های شان 
آواره شهرهای دیگر شدند. چه دردی از این بالاتر که پرسپولیس 
و استقلال ورزشگاه ندارند. به خدا خیلی بد است که تیم های 
پایتخت که روی هم ۷۵ میلیون طرفدار دارند در شهرشان 
نمی توانند میزبان باشند. این نیز بگذرد ولی تمامی کسانی که 

می توانستند کاری کنند و نكردند به فوتبال خیانت کردند. 

ابراهیمی ناصر
کارشناسفوتبال

مظفری زاده در پاسخ به ادعای مدیرکل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی: 

فرار رو به جلو می کنند! 


